
    باید به الگوی انسان ساز پیامبر اعظم بازگردیم

  

مفتی تونس تاکید کرد: باید به الگوی پیامبر(ص) و قرآن به عنوان رحمتی برای همه مسلمانان

بازگردیم.

به گزارش خبرگزاری تقریب(تنا)، "شیخ عثمان بطیخ" در سخنانی در مراسم افتتاحیه کنفرانس وحدت

اسلامی ، تنها راه حل امشکلات جهان اسلام را وحدت اسلامی برشمرد و خاطرنشان کرد: دوری از اختلافات و

تمسک به وحدت اسلامی ضرورتی انکارناپذیر است. 

وی افزود: پیش از ظهور اسلام جهان در یک تاریکی و اختلاف سخت به سر می برد و اعراب نیز در جاهلیت

کور بودند، اما پیامبر(ص) و قرآن به عنوان رحمتی برای همه مسلمانان آمدند تا ما را برای یک ایده

که همان عبادت الهی است متحد کنند. 

مفتی تونس در ادامه گفت: رسول اکرم(ص) نجات دهنده بشریت بود و بشریت را از رنج ها و دردها نجات

داد. ما باید امروز به چنین الگویی باز گردیم و بیعت خود را با ایشان تجدید کنیم. 



وی اظهار داشت: اسلام علیه دین ها و ملت های دیگر نیست. اسلام رحمتی برای جهانیان است و آمد که هم

مسیحیت و هم یهودیت را به رسمیت بشناسد و همچنین این ادیان را که دچار انحراف شده بودند تصحیح

کند. خداوند خواهان این است که مسلمانان پیروز باشند و امتی باشند که با اخلاق و رفتار خود بر

جهان مسلط گردند.
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